





更快:工作效率是手工操作的数倍,节约了大量人力;

更好: 有效地降低了人与食品接触的频次,食品更为安全、清洁;

更方便: 刀架可根据鱼皮厚度作相适应调整,操作方便;

更安全: 电气和机械互锁的机、电一体化结构,确保了调试和日常维

护保养的安全。

Compared with hand skinning having following advantages:

Faster: It's several times faster than hand peeling, saves lots

of manpower;

Better: Less contact between operator and products, ensured

safety and clean.

Easier: The knife rest can be adjusted according to the

thickness of fish skin with easy operation.

Safer: The mechanical-electrical integration structure with electrical and mechanical interlock, ensures safe commission and daily maintenance.

SPECIFICATION 技术参数

截面宽度: 430毫米	Section Breadth: 430mm
最大出入口高度: 70毫米	Max. Height of Exit & Inlet: 70mm
产能: 300-600公斤/小时	Capacity: 300-600 kg/hr
额定功率: 1.1千瓦	Power: 1.1kw
耗水量: 200-250升/小时 水压: 大于0.1MPa、 小于0.5MPa	Water Consumption: 200–250 L/hr Water Pressure: 0.1–0.5MPa
### 0400 · 000 · 4000 = 1	D:

体积: 2100×800×1200毫米 Dimension: 2100×800×1200mm

重量: 230公斤 Weight: 230kg

EASYSKINNER A FISH SKINNING MACHINE

EasySkinner A 鱼去皮机

EasySkinner A 鱼去皮机采用了机械传递、滚压、开剥等一系列工序,从而达到了自动去皮功能,适用于多种鱼类的自动去皮加工,皮、肉剥离效果最佳。

EasySkinner A Fish Skinning Machine adopts a series of processes such as mechanical transferring, rolling and peeling to achieve skinning automatically. It is suitable for skinning varies kinds of fish automatically with the best skinning effect.



APPLICATION RANGE

应用范围







EasySkinner A 鱼去皮机适用于对狭鳕、蓝鳕、罗非鱼、叉 尾鮰鱼、鱿鱼、红鱼等鱼类的去皮加工。

EasySkinner A Fishing Skinning Machine is suitable for skinning processing of Alaska Pollock, Blue Cod, Tilapia, Forktail Fish, Squid, Red Fish, and etc.